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XVII sesja Rady Miejskiej w Mordach 11 maja 2012r. (piątek) godz. 8.30 sala konferencyjna
Urzędu Miasta i Gminy w Mordach przy Kilińskiego 9.

      
    1. Porządek obrad  
    2. Otwarcie sesji.  
    3. Wnioski do porządku obrad.  
    4. Przyjęcie protokołu z obrad XVI sesji.  
    5. Sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami.  
    6. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych.  

    
    -  7. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) zmian w budżecie Miasta i Gminy Mordy na 2012 rok,
b) zmiany uchwały Nr IV/18/07 Rady Miejskiej w Mordach z dnia 24 stycznia 2007r. w

sprawie nadania Statutu Miejsko – Gminnej Bibliotece Publicznej w Mordach,,
c) zmiany uchwały Nr V/21/07 Rady Miejskiej w Mordach z dnia 01 marca 2007r. w sprawie

uchwalenia Statutu Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w Mordach.
d) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania

bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Mordy w 2012 roku.   
    -  8.  Sprawy różne.  
    -  9. Zakończenie obrad XVII sesji Rady Miejskiej.  

  

  

(fragmenty dyskusji nad projektami uchwał)

  

{flv}17sesja_druga{/flv}

  

 1 / 8



XVII sesja Rady Miejskiej

Wpisany przez j.boro
sobota, 12 maja 2012 20:34 - Poprawiony sobota, 19 maja 2012 23:56

  

  Sprawy porządkowe (pkt. 1-3)
  

Przewodnicząca Rady p. Jolanta Franczuk powitała radnych, radnego poiwatowego p. Marka
Gorzałę oraz przybyłych mieszakńców gminy. przedstawila porzadek, który przyjęto bez zmian.
W głosowaniu radni przyjęli również protokół z poprzedniej sesji (przy jednym głosie
wstrzymującym p. Jerzego Danielaka, który był na poprzedniej sesji nieobecny)
.

  

W sesji uczestniczyło 14 radnych.

  

Uwaga: nagrania audio trochę zagłusza bardzo glosno pracujący (szum) agregat do gotowania
wody na kawę i herbatę umiejscowiony w części sali przeznaczonej dla publiczności.)

  

  

{mp3}17_wstep{/mp3}

  

  

  Sprawozdanie burmistrza
  (w całości)
    
    -  28 marca 2012 roku podpisano w Siedlcach w ośrodku EFS porozumienie o współpracy
na rzecz rozwoju Miasta i Gminy Mordy. Ma to im ułatwić pozyskiwanie środków na tzw.
projekty miękkie, finansowane z Europejskiego Funduszu Społecznego. porozumienie
podpisało ok. 15 podmiotów: Samorząd, instytucje kultury, szkoły, ochotnicze straże pożarne i
lokalne stowarzyszenia oraz niektóre sołectwa.   
    -  30 marca wizyta w Urzędzie Marszałkowskim w Warszawie wspólnie z p. Skarbnik gminy
w celu przełożenia inwestycji w Radzikowie ( remont świetlicy). Inwestycja miała być w tym
roku ale została przesunięta na kolejny rok.;
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    -  10 kwietnia rozmowa ze starosta siedleckim w sprawie odszkodowań dla ludzi których
wywłaszczono z działek pod budowę drogi. (Chodzi o mieszkańców Radzikowa i okolic;   
    -  11 kwietnia odbyła się komisja oświatowa Rady Miejskiej.  
    -  12 kwietnia podpisano umowę notarialną o sprzedaży szkoły w Wojnowie. Tego samego
dnia w MGOK było spotkanie mieszkańców z firmą zakładającą solary. Zainteresowanie było
dość duże.   
    -  16 kwietnia odbył się przetarg na remont dróg gminnych. Zgłosiły się 4 firmy, ale przetarg
został unieważniony. Gmina posiadał w budżecie na to zadanie 204 tys. zł. Tymczasem
najtańsza oferta to 254 tys. zł.   
    -  17 kwietnia spotkanie z komendantem straży w Siedlcach p. Celińskim w sprawie
samochodu dla OSP Wielgorz. Prawdopodobnie jednak nic z tego nie będzie. W tej chwili
łącznie z własnym wkładem „nazbieraliśmy" 300 tys. zł. Brakuje do zakupu samochodu też 300
tys.   
    -  18 kwietnia komisja gospodarcza. tego samego dnia spotkanie ze Stowarzyszeniem
„Naszym Dzieciom". Omawiano zakres prac Stowarzyszenia w czasie festynu „Słoneczne Lato",
który odbędzie się 1 lipca oraz zakres prac podczas rajdu rowerowego Mordy-Czepielin w dniu
2 maja;   
    -  20 kwietnia burmistrz wspólnie z sołtysem i radą sołecką Wólki Soseńskiej oglądali
kontener po b. stacji uzdatniania wody w Stasinie. Mieszkańcy są zainteresowani pozyskaniem
tego kontenera na potrzeby świetlicy w tej miejscowości   
    -  21 kwietnia odbyły się pierwsze gminne zawody strażackie w sali gimnastycznej
gimnazjum. Brało w nich udział 5 jednostek ( na 10).   
    -  22 kwietnia dalszy etap szkolenia strażaków w Pionkach pod Radomiem.  
    -  23 kwietnia odbył się przetarg na budowę drogi z Czepielina do Stasina. Zgłosiło się 4
firmy. Przetarg wygrała z najtańszą ofertą 124 tys. zł firma F.H.U. Jan Skolimowski z
Przesmyk . (Zakres robót obejmuje
Roboty pomiarowe, inwentaryzacja geodezyjna. profilowanie i zagęszczenie podłoża
wykonywane mechanicznie, wyrównanie istniejącej nawierzchni kruszywem naturalnym
mechanicznie, Poczwórne powierzchniowe utrwalenie nawierzchni emulsją asfaltową. na
odcinku 1100m ).
Najdroższa oferta to 174 tys. zł.;
 
    -  26 kwietnia burmistrz podpisał umowę na 6-miesięczny staż dla p. Pawła Jagiełły. Jest to
jedyna osoba, która otrzymała staż. (Gmina ubiegała się o 2 staże). Obecnie już pracują trzy
osoby na stażu: w ZGK, w MGOK i w GZEAS. W kolejce czeka jeszcze 5 osób.   
    -  26 kwietnia rozmowa z mieszkańcami Kolonii Wielgorz nt. zakładania wody na ich terenie;
 
    -  2 maja odbył się pierwszy rajd rowerowy „Z flagą w tle". Uczestniczyło w nim ponad 50
„kolarzy", 20 osób jechało autobusem i około 40 mieszkańców przyszło z terenu wioski
Czepielin.   
    -  3 maja akademia w MGOK-u z okazji Święta 3 Maja.  
    -  5 maja burmistrz wyjechał z Kołem Gospodyń Wiejskich do Mińska Mazowieckiego na
przegląd grup śpiewaczych. Grupa z Mordów zajęła 3 miejsce na 70 zespołów.   
    -  6 maja msza w intencji strażaków w Czołomyjach. Po mszy odbyło się spotkanie w
Czepielinie gdzie przy poczęstunku nastąpiło rozdanie nagród, wyróżnień i medali.   
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    -  6 maja spotkanie z posłem PIS p. Krzysztofem Tchórzewskim ;  
    -  7 maja wizyta w Warszawie i podpisanie aneksu do umowy na wcześniejsze odebranie
prac remontowych w świetlicy w Wyczółkach. Prace miały się skończyć w październiku a
świetlica już lada chwila będzie gotowa do odebrania.   
    -  7 maja burmistrz wspólnie z p. Kicmanem dyrektorem Gzeasu byli w gimnazjum, gdzie
inspektorzy z Kuratorium są w trakcie kontroli.   
    -  8 maja spotkanie z mieszkańcami Czepielina, którzy nie maja wodociągu mimo
zamieszkania w pobliżu ujęcia wody. Jest tych osób 6. Kiedy budowano stację dużo tym
mieszkańcom obiecywano bo wodociąg szedł przez ich działki. Później o nich zapomniano i do
dziś tej wody nie mają.   
    -  9 maja spotkanie z wójtem wsi Paprotnia dotyczące budowy na terenie gminy Paprotnia
kurników w bezpośrednim sąsiedztwie naszej gminy. Wszystko odbywa się prawidłowo i gmina
Mordy nie ma możliwości negowania tego przedsięwzięcia. Inwestycja jest oddalona o ok. 500
metrów od naszego ujęcia wody w Czepielinie.   
    -  9 maja pożar w Wojnowie. Spłonął doszczętnie dom i dwa budynki gospodarcze. Mieszkał
tam 57-letni mężczyzna. Prośba o pomoc dla tego pogorzelca.   
    -  10 maja spotkanie z sołtysami.  

  

{mp3}17_burmistrz{/mp3}

  

  

  Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych.
  

Burmistrz, odpowiadając na pytanie p. Jerzego Danielaka, wyjaśnił sytuację związaną z
planowanym zakupem samochodu dla OSP w Wielgorzu. Burmistrz stwierdził, że z
dofinansowania zakupu samochodu wywiązuje się pani marszałek Orzełowska. „obiecywała
nam 80 tys. zł a tej chwili mówi nawet o 100 tys. zł.". (Nie jest to jednak z godne z prawdą, bo
na XV sesji Rady Miejskiej podano, że dotacja celowa Urzędu Marszałkowskiego będzie
wynosiła 250 tys. zł). Sprawę zawaliła natomiast straż, chociaż to oni namawiali nas na zakup
samochodu grożąc odebraniem KSR

  

Dyskusja dotyczyła również wynagrodzeń dla kierowców samochodów strażackich.

  

Burmistrz poinformował radnych o problemach mieszkańców, którzy chcieliby podjąć
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działalność gospodarczą. Plan zagospodarowania gminy niejednokrotnie nie pozwala np. na
otwarcie warsztatu samochodowego. Zmiany planu trwają długo bo do 2 lat.

  

Radni pytali również o remont drogi na tzw. Lucynów (Krzymosze). Remont ten będzie
wykonany.

  

Mieszkańcy wsi Głuchów zdecydowali jednak, że będą się starać o remont świetlicy i rezygnują
z kontenera po byłej stacji uzdatniania wody w Stasinie/

  

  

{mp3}17_zapytania{/mp3}

  

  

  

  Podjęcie uchwał w sprawach:
  a) zmian w budżecie Miasta i Gminy Mordy na 2012 rok.
  

W punkcie tym między innym „znaleziono" środki na monitoring. Będzie on kosztował ok. 22 tys.
zł. Odpowiadając na pytanie p. Danielaka zastępca burmistrza p. Szopka zaznaczyła, ze
monitoring przede wszystkim będzie skierowany na plac zabaw. Radni przez kilka minut pytali o
różne sprawy związane z monitoringiem.

  

Uchwala została podjęta jednomyślnie.
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{mp3}17_uchwala_1_0{/mp3}

  

  b) zmiany uchwały Nr IV/18/07 Rady Miejskiej w Mordach z dnia 24 stycznia 2007r. w
sprawie nadania Statutu Miejsko – Gminnej Bibliotece Publicznej w Mordach.
  

P odczytaniu projektu uchwały rozpoczęła się dyskusja. Radny Danielak: o zmianę statutu
powinien zwrócić się Dyrektor biblioteki i jaka jest celowość powoływania zastępcy. Zmiana
statutu powodowana jest faktem przebywania Dyrektor MGOK i biblioteki na długotrwałym
zwolnieniu lekarskim. W tej chwili nie ma komu podpisywać dokumentów. Pani Hawryluk
postulowała by zastępca dyrektora był powoływany spośród pracowników MGOK lub biblioteki.

  

Uchwala został podjęta przy jednym głosie sprzeciwu i 3 wstrzymujących.

  

  

{mp3}17_uchwala_2_0{/mp3}

  

  c) zmiany uchwały Nr V/21/07 Rady Miejskiej w Mordach z dnia 01 marca 2007r. w
sprawie uchwalenia Statutu Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w Mordach.
  

Uchwała została podjęta ; 9 – za; 1- przeciw, 4- wstrzymujących.
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  d) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Mordy w 2012 roku.
  

Problemem przy podjęciu tej uchwały było wskazanie gospodarstwa rolnego w celu
zapewnienia miejsca dla zwierząt gospodarskich w treści załącznika. Z tego względu, że gmina
nie wskazała takiego gospodarstwa uchwała będzie niezgodna z prawem i wojewoda ją
unieważni. Szczegółowo te kwestie tłumaczyła radnym radca prawna p. Romańczuk. Na terenie
gminy nie znaleziono gospodarstwa, które mogłoby przyjąć zwierzęta gospodarskie w
przypadku gdyby właściciel nie mógł z różnych powodów nimi się opiekować.

  

Uchwałą została przyjęta przy 2 głosach wstrzymujących.

  

  

{mp3}17_uchwala_4_0{/mp3}

  

  

  

Sprawy różne.

    
    -  Rozpatrzenie skargi p. Skorupskiej ze Stoku Ruskiego.. Skarga trafiła do Ministerstwa
Ochrony Środowiska Skarga dotyczy uciążliwego szamba sąsiada oraz warsztatu
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samochodowego na posesji skarżącej, na którego działalność nie wyraziła zgody. Rada
przekazała pismo do rozpatrzenia burmistrzowi.   
    -  Radna Zadrożniak pytała o sprawę p. Kopeć oraz sytuację kadrową w ZGK.  
    -  Radny Orzyłowski pytał radnego powiatowego o łatanie dziur na drogach.  
    -  Radna Hawryluk o regulaminach pracy.  
    -  Radny Dmowski o zatrudnieniu asystenta-doradcy w starostwie powiatowym.  
    -  Odpowiadał radny Marek Gorzała. Był przeciwny zmianie regulaminu.  
    -  Radny Orzyłowski o sytuacji w MGOK. Burmistrz jest zainteresowany ogłoszeniem
konkursu za zgodą obecnej dyrektor, która prawdopodobnie nie jest zainteresowana
przystąpieniem do ewentualnego konkursu.   
    -  Radny Danielak pytał o szczegóły spotkania z posłem PiS p. Tchórzewskim. Spotkanie
organizował mieszkaniec Czepielina p. Złoch. Na spotkaniu był burmistrz i zastępca.   
    -    

  

  

{mp3}17_rozne_0{/mp3}
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